
la llei dels apeus perquè puguin constituir-se.
Des de l'AIBV lamenten el resultat de la votació i indiquen
que ho tornaran a intentar més endavant: "La feina per
part nostra ja ha estat realitzada. 
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NOTÍCIES D´ECONOMIA I
ACTUALITAT DEL BAIX VALLÈS

Can Prat Nord no tindrà, de moment, una Àrea de
Promoció Econòmica Urbana (APEU) que s'encarregui
de la gestió i el finançament del polígon industrial.
Aquest òrgan, promogut per l'Agrupació d'Industrials del
Baix Vallès (AIBV), no ha obtingut els vots necessaris per
tirar endavant. 
Segons indiquen des de l'AIBV, durant la setmana
passada, estaven convocades a votar 14 empreses i
l'Ajuntament, qui també té finques al polígon industrial
de Can Prat Nord. D'aquests 15 votants, 8 van donar el seu
vot afirmatiu per constituir l'APEU, 3 van votar en contra i
4 no van assistir a la votació. 
Tot i aconseguir la majoria de vots favorables, la
constitució de l'APEU no ha estat possible perquè no s'ha
assolit la majoria de la superfície ponderada que havia
d'exercir el seu dret a vot, ja que els 3 vots que es van
emetre en contra "tenen una superfície ponderada
superior a la superfície del que representen les finques de
les 8 empreses que van votar a favor", criteri que estableix 

CAN PRAT NORD ES QUEDA
SENSE UN ÒRGAN QUE
S'ENCARREGUI DE LA GESTIÓ
DEL POLÍGON
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https://www.sommollet.cat/noticia/86400/cap-a-lharmonitzacio-de-la-pressio-fiscal-als-poligons
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L'Ajuntament de Mollet ha aprovat de nou el projecte de
millora de les voreres del polígon de Can Magarola, una
modificació qure preveu alguns canvis de material i que
actualitza preus. En concret, el nou projecte s'encareix
un 73% respecte al que es va treure a concurs a l'octubre.
A la tardor, l'Ajuntament treia a concurs les obres per
millorar la mobilitat dels vianants al polígon de Can
Magarola, amb un projecte per reformar les voreres,
l'estat de moltes de les quals no permet el pas de
persones en condicions de seguretat.
La licitació, però, ha quedat deserta en dues ocasions i,
ara, el govern municipal ha aprovat un nou projecte
modificat en què es preveu alguns canvis en material.
"Ara es torna a aprovar el projecte amb un canvi de
formigó per un de més porós que filtra millor i que ho fa
més sostenible", apunten fonts municipals. 
El nou projecte també ha actualitzat preus, una
modificació que suposa un encariment del 73% del
projecte, que passa dels 139.000 euros inicials als 241.000
euros (IVA inclòs en tots dos casos) del recentment
aprovat.
Segons els tècnics, el polígon d’activitat econòmica de
Can Magarola presenta greus problemes de mobilitat
interna per als vianants. Les voreres es van dissenyar i
executar amb escocell corregut, per accentuar la visió de
“verd”, però aquests escocells no es mantenen i acaben
generant motes d’herbes que no permeten caminar per
les voreres, amb els problemes que això comporta de
visibilitat i seguretat.
L'estudi previ també ha detectat que molts dels arbres
plantats originalment han desaparegut i alguns
necessiten podes, ja que les branques tampoc deixen
passar per la vorera.
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L'AJUNTAMENT REFÀ EL PROJECTE
DE MILLORA DE LES VORERES A
CAN MAGAROLA

L'ÀREA DE PROMOCIÓ ECONÒMICA
AL SECTOR AUTOPISTA DE PARETS
NO TIRA ENDAVANT

L'Àrea de Promoció Econòmica Urbana (APEU) del
Sector Autopista de Parets no ha pogut tirar endavant.
La baixa participació en les votacions, que van tenir lloc
durant la setmana passada, no ha permès constituir
aquest òrgan de col·laboració publicoprivada entre
l'Ajuntament i l'Agrupació d'Industrials del Baix Vallès
(AIBV) que s'havia d'encarregar de la gestió del polígon
amb la intenció de millorar-ne qüestions com la neteja,
la seguretat i el manteniment de les vies. 
Les votacions, que van començar dimarts 11 d'abril i van
acabar divendres 14, es van tancar amb tan sols 8 vots,
6 a favor i 2 en contra. Una "molt baixa participació"
(estaven cridats a les urnes una trentena de
propietaris), segons el secretari general adjunt de
l'AIBV, Demián Tabbia, qui afegia que "moltes
empreses petites no han votat".
Perquè l'APEU tirés endavant calia que hi hagués una
participació del 50% de les empreses i el 50% de
superfície ponderada. En aquest cas, però, la superfície
ponderada que va acudir a les urnes va ser del 25% i el
nombre d'empreses que va votar es va quedar en el
22%. 

L'Ajuntament proposa
arranjar les antigues
escoles Montserrat per
acollir un espai per a la
memòria de la històrica
fàbrica de motocicletes
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MARTORELLES VOL
CREAR UN MUSEU
DE LA DERBI
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LA CONSELLERA D'ECONOMIA
ASSEGURA QUE LA
REINDUSTRIALITZACIÓ D'AMAZON A
MARTORELLES ÉS UNA "PRIORITAT"
PER AL GOVERN
La consellera d'Economia de la Generalitat, Natàlia Mas,
visitava dimarts Mollet per reunir-se amb el teixit
productiu de la ciutat. Mas també mantenia una
trobada amb la candidata d'Ara Mollet ERC EUiA, Marta
Vilaret, i la premsa, en què totes dues dirigents
republicanes defensaven les polítiques de
reindustrialització que està duent a terme el Govern
català.
La consellera assegurava que el Govern està fent
unaaposta forta de reindustrialització "per enfortir
capacitats industrials i tecnològiques del país" i
destacava el desplegament del Pacte Nacional per la
Indústria amb 680 milions d'euros per a enguany.
Preguntada sobre el tancament de la planta d'Amazon a
Martorelles, 

Dos mesos després de l'acord entre la plantilla i la
direcció d'Amazon a Martorelles, precedit per
setmanes de negociacions, en vaga i amb
concentracions, aquest passat dissabte 22 d'abril va ser
el darrer dia amb la planta en funcionament al polígon
martorellesenc.
El gegant de la logística tancarà portes i buidarà les
naus de gent i de camions sense que encara es
conegui cap detall de la futura reindustrialització de la
planta. Ho farà en la data fixada per posar fi al seu
projecte al municipi del Baix Vallès, el 22 d'abril, i amb
les recol·locacions pactades amb els sindicats.
Finalment, un centenar de treballadors han decidit
traslladar-se a la nova planta que la multinacional ha
establert a Saragossa i aproximadament una
cinquantena han fet el mateix pas, però una mica més
a prop, a Figueres. Mentre que uns 170 han estat
recol·locats a BCN1 (el centre logístic que Amazon té al
Prat de Llobregat).
També s'ha recol·locat personal a altres centres
d'Espanya. La resta, uns 400, han pres la decisió de
rescindir el contracte amb la companyia i rebre les
indemnitzacions pertinents, com és el cas de l'Esther
Rodríguez, presidenta del comitè d'empresa d'Amazon
a Martorelles, qui va obrir i ara tancarà la planta
martorellesenca, després de gairebé mitja dècada de la
seva implantació al municipi.
Seran precisament, part d'aquestes persones que
rescindeixen el contracte les que s'acomiadaran de la
companyia logística en el seu darrer dia, ja que la resta,
els que han optat pel trasllat, ja fa uns dies que han
marxat a destí.
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ÚLTIM DIA D'AMAZON A
MARTORELLES
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CAU L'OFERTA DE NAUS I SOLARS
EN VENDA I LLOGUER I PUGEN ELS
PREUS
El Vallès Oriental va tancar el 2022 amb un important
descens de l'oferta immobiliària de naus i solars en
venda o lloguer, i va passar de les 984 ofertes
registrades al gener a les 781 –401 en venda i 380 en
lloguer– del mes de desembre. Aquest descens suposa
una caiguda del 20% en només 12 mesos, i la davallada
va ser especialment pronunciada el quart trimestre de
l'any. Així ho recull l'informe corresponent al quart
trimestre del 2022 de l'Observatori de Polígons
d'Activitat Econòmica (OPAE) publicat recentment pel
Consell Comarcal, que repassa les tendències de l'oferta
immobiliària de naus i solars als polígons d'activitat
econòmica de la comarca.
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EL CONSELLER DE DRETS SOCIALS
PRESIDIRÀ L'ACTE DEL 40È
ANIVERSARI DEL VIVER DE BELL-
LLOC

Dimarts (18 h), el Teatre Auditori de Cardedeu serà
l'escenari de la commemoració del 40è aniversari de
l'entitat Viver de Bell-lloc, que promou el creixement
personal i la inclusió social i laboral de persones en risc
d’exclusió, especialment aquelles amb discapacitat
intel·lectual o trastorn de salut mental sever.
Per celebrar aquesta trajectòria de quatre dècades es
duran a terme reconeixements a l'administració
pública, al món empresarial i també a les persones
que han fet i fan possible el dia a dia de l'entitat. L'acte
comptarà amb la presència del conseller de Drets
Socials de la Generalitat, Carles Campuzano; el
secretari de Treball, Enric Vinaixa, i l'alcalde de
Cardedeu, Enric Olivé, així com representants del món
empresarial vallesà.

Segons dades extretes de l'Institut Català de l'Energia
(ICAEN) i publicades per l'Observatori de Polígons
d'Activitat Econòmica (OPAE) del Vallès Oriental,
només el sector industrial consumeix la meitat de
l'energia de tota la comarca. En total, la indústria
consumeix anualment 1,2 GWh d'electricitat dels 2,4
GWh consumits a tota la comarca.
Les activitats relacionades amb el sector terciari
consumeixen un 27% de l'energia, mentre que els usos
domèstics consumeixen un 22% i els sectors primari i de
la construcció amb prou feines arriben a l'1%. Això
evidencia, segons l'OPAE, "el pes de les empreses
vallesanes per a l'activitat econòmica i la importància
que aquest sector avanci cap a la transició energètica".
Per municipis, les indústries dels polígons de Parets,
Granollers i les Franqueses –els tres municipis amb més
concentració d'indústries de la comarca– són les que
més energia consumeixen, el 35% del total. I els sectors
plàstic i químic, amb un 17% cadascun, se situen al
capdavant del rànquing, seguits del sector dels metalls
(13%) i de l'alimentació (11%). El consum elèctric de les
indústries granollerines és de 137 GWh/a, i el de les
franquesines, de 122 GWh/a.
Pel que fa al consum d'aigua, el Vallès Oriental
consumeix 30 milions de metres cúbics d'aigua anuals,
segons dades de l'Agència Catalana de l'Aigua (ACA).
D'aquesta quantitat, gairebé un terç –9 milions– es
destina al sector industrial, mentre que el 57% és d'ús
residencial i el 13% restant és consumida per altres
activitats econòmiques.
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UN TERÇ DEL CONSUM D'AIGUA DE
LA COMARCA ES DESTINA AL
SECTOR INDUSTRIAL
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EL CIRCUIT COMPTARÀ AMB UN
NOU EDIFICI D’HOSPITALITAT I PER
A ACTES
El Circuit de Barcelona Catalunya ha fet una de les
inversions més importants de la seva història. En total
s’han destinat 16 milions d’euros per millorar les
instal·lacions. Entre aquestes hi ha un nou edifici a
continuació dels boxs, s’ha renovat el marcador
electrònic, s’ha ampliat l’escapatòria del revolt 1 i s’ha
millorat els serveis per als espectadors.
L’edifici, situat just a continuació dels boxs, és una de les
grans novetats que tindrà el Circuit per aquesta
temporada. Aquest disposarà de gairebé 3.000 metres
quadrats. 
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